

Unfair Competition & Compliance Law Portal

NEWSLETTER NR III/2020 (43), 30.06.2020,
PORTAL PRAWA KONKURENCJI ISSN 2543 5663



Facebook



LinkedIn



Youtube



Szanowni Państwo,

w czerwcowym wydaniu Newslettera UCLP zajmujemy się problematyką związaną z oznaczaniem kraju pochodzenia produktów spożywczych.

Zapraszamy do zapoznania się z tekstem na temat nieuczciwych praktyk błędnego oznaczania kraju pochodzenia owoców i warzyw, a także wyroku Trybunału Sprawiedliwości UE w przedmiocie oznaczania produktów spożywczych pochodzących z terenów okupowanych przez Izrael.

Więcej informacji na naszej stronie www.uclp.com.pl

Redaktor naczelny - Piotr R. Graczyk,
Adwokat

Zastępca redaktora naczelnego - Anna
Porębska, LL.M., Adwokat



**Kraj pochodzenia warzyw i owoców -
skutki błędnego oznaczania produktów**

[Nieprawidłowe oznaczenie kraju pochodzenia lub brak takiego oznaczenia oznacza wprowadzenie konsumenta w błąd, a tym samym może stanowić praktykę](#)

[naruszającą zbiorowe interesy konsumentów w rozumieniu ustawy o ochronie konkurencji i konsumentów \[...\]](#)



Oznaczenie "produkt izraelski" nie zawsze dopuszczalne

[Na środkach spożywczych pochodzących z terytorium okupowanego przez Państwo Izrael należy zamieścić nie tylko oznaczenie tego terytorium, lecz również, w przypadku gdy takie środki spożywcze pochodzą z miejscowości stanowiącej lub stanowiących osiedle izraelskie znajdujące się na tym terytorium, informację o takim właśnie pochodzeniu \[...\]](#)

Zapraszamy również do śledzenia strony UCLP na Facebooku oraz na LinkedIn. Znajdą Państwo dodatkowe aktualności z zakresu prawa zwalczania nieuczciwej konkurencji w Polsce i w Niemczech:

<https://www.facebook.com/uclp.portal.prawa.konkurencji/>

<https://www.linkedin.com/company/unfair-competition-&-compliance-law-portal/>



Sehr geehrte Damen und Herren,

in der Juni-Ausgabe des UCLP-Newsletters beschäftigen wir uns mit der Problematik der Kennzeichnung des Herkunftslands von Lebensmitteln.

Wir laden Sie zur Lektüre der Beiträge über die unfaire

Praktiken der Fehlkennzeichnung des Herkunftslands von Obst und Gemüse sowie über die Entscheidung des EuGH betreffend die Kennzeichnung von Lebensmitteln, die aus den durch Israel besetzten Gebieten kommen.

Mehr Informationen finden Sie auf unserer Webseite:
www.uclp.de

Chefredakteur - Piotr R. Graczyk, Adwokat
Stellv. Chefredakteur - Anna Porębska, LL.M.,
Adwokat



Herkunftsland von Obst und Gemüse - Folgen der Fehlkennzeichnung von Produkten

[Die Fehlbezeichnung des Herkunftslandes oder fehlende Kennzeichnung ist irreführend für Verbraucher und deshalb kann eine Verletzung von kollektiven Verbraucherinteressen im Sinne des Gesetzes über den Wettbewerbs- und Verbraucherschutz darstellen \[...\]](#)



Kennzeichnung "israelisches Erzeugnis" nicht immer zulässig

[Auf Lebensmitteln aus einem vom Staat Israel besetzten Gebiet nicht nur dieses Gebiet, sondern, falls diese Lebensmittel aus einer Ortschaft oder einer Gesamtheit von Ortschaften kommen, die innerhalb dieses Gebiets eine israelische Siedlung bildet, muss auch diese Herkunft angegeben werden \[...\]](#)

Verfolgen Sie auch UCLP-Seite auf Facebook. Sie finden dort zusätzliche Informationen über das Recht des unlauteren Wettbewerbs in Polen und in Deutschland:

<https://www.facebook.com/uclp.portal.prawa.konkurencji/>

<https://www.linkedin.com/company/unfair-competition-&-compliance-law-portal/>



Dear Sir or Madam,

in the June issue of the UCLP Newsletter we handle the issues related to the marking of the origin country of food products.

We invite you to read text on unfair practices incorrect indicating of the country of origin of fruit and vegetables as well as about the judgment of the CJEU regarding the labelling of food products from areas occupied by Israel.

For more information visit our website: www.uclp.eu

Editor in chief - Piotr R. Graczyk, Adwokat
Vice editor in chief - Anna Porębska, LL.M., Adwokat



Country of origin of fruits and vegetables - the effects of incorrect marking of product

Incorrect designation of the country of origin or absence of such designation means that the consumer is misled, and thus may constitute a practice that violates the collective interests of consumers within the meaning of the Act on Competition and Consumer Protection [...]



Indication "Product from Israel" not always allowed

Food products originating in a territory occupied by the State of Israel must bear not only the indication of that territory but also, where those foodstuffs come from a locality or a group of localities constituting an Israeli

[settlement within that territory, the indication of that provenance \[...\]](#)

Follow us on Facebook and LinkedIn where you can find additional information about Polish and German law on combating unfair competition:

<https://www.facebook.com>

[/uclp.portal.prawa.konkurencji/](#)

<https://www.linkedin.com/company/unfair-competition-&-compliance-law-portal/>

Ten Newsletter został przesłany na adres e-mail, wskazany przez Państwa w procesie subskrypcji Newslettera Portalu UCLP (www.uclp.com.pl, www.uclp.de, www.uclp.eu). Administratorem Państwa danych osobowych jest RGW Finance Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie, ul. Wspólna 35/11, 00-519 Warszawa, jako wydawca Unfair Competition & Compliance Law Portal. Więcej informacji o przetwarzaniu danych osobowych przez Administratora znajdą Państwo w [Polityce prywatności i cookies](#). Informujemy, że przysługuje Państwu prawo cofnięcia zgody na przetwarzanie danych osobowych, które skutkować będzie usunięciem Państwa adresu e-mail z listy subskrybentów Newslettera UCLP. Żadna z informacji znajdujących się w Newsletterze nie stanowi porady prawnej. W celu rezygnacji z subskrypcji Newslettera Portalu UCLP, należy kliknąć [tutaj](#).

Dieser Newsletter wurde an die von Ihnen bei der Anmeldung auf der UCLP Seite (www.uclp.com.pl, www.uclp.de, www.uclp.eu) angegebene E-Mail Adresse gesendet. Der für die Verarbeitung Ihrer personenbezogenen Daten Verantwortliche ist: RGW Finance Sp. z o.o. mit Sitz in Warschau, ul. Wspolna 35/11, 00519 Warschau, als Herausgeber der Unfair Competition & Compliance Law Portal. Mehr Informationen über die Verarbeitung personenbezogener Daten durch den Verantwortlichen finden Sie in der [Datenschutz- und Cookies-Erklärung](#). Wir informieren, dass Ihnen das Recht auf Widerruf der Zustimmung für die Verarbeitung Ihrer personenbezogenen Daten zusteht, was die Löschung Ihrer E-Mail-Adresse aus der Liste der Abonnenten des UCLP-Newsletters nach sich ziehen wird. Keine der Information in dem Newsletter stellt eine Rechtsberatung dar. Wenn Sie von der Anmeldung zum Newsletter des UCLP zurücktreten möchten, dann klicken Sie [hier](#).

This Newsletter was sent on an e-mail address, which was given by you during UCLP Newsletter subscription process (www.uclp.com.pl, www.uclp.de, www.uclp.eu). The controller of your data is RGW Finance Sp. z o.o. with its registered office in Warsaw, ul. Wspólna 35/11, 00-519 Warsaw as the publisher of the Unfair Competition & Compliance Law Portal. More information about processing of your data by the Controller may be found in the [Privacy and cookies policy](#). We would like to inform you that

you have a right to withdraw your consent to process your personal data, which will result in removal of your e-mail address from the base of UCLP Newsletter subscribers. No information found in the Newsletter constitutes legal aid. In order to resign from UCLP Newsletter subscription please follow the [link](#).
